
Protokoll - Styrelsemöte IFK Arvidsjaur Hockey 
2024-09-15 

 
Närvarande: Malin Nyström, Malin Stjerndahl, Sanna Utterström, Seved Wiklund, Erik 
Sandgren, Johnny Tuoma, Sara Granström  
 
Mötet öppnas 
 
Val av justerare: 
 
Godkännande av dagordning 
Godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Ordförandes rapport 
 
Ekonomiska rapporter 
 
Uppdrag från årsmöte 
 
Våra lag och ledare 
Avgifter för 24/25 samma som tidigare år. Nytt att F12 betalar både tränings- och 
medlemsavgift. Damlaget och utvecklingslaget betalar enbart medlemsavgift.  
 
Nästa vecka ordnar Malin med ett möte med samtliga lagledare, introduktion för nya 
lagledare och från kioskansvarig.  
 
Utbildningar för tränarna måste genomföras, om många åker står föreningen för hyrbil.  
 
I dagsläget finns ingen lösning för omklädningsrum för damlaget, utvecklingslaget och 
flicklaget.  
 
Vi resonerar kring att fråga Carl-Johan Grape om intresse finns att hjälpa till att träna 
utvecklingslaget och beslutar att Malin ska ringa och göra förfrågan.  
 
Vi har ännu inte fått något klart besked om de dispenser som skickats in gällande över- 
och underåriga i U13 och U14.   
Om dispenser ej beviljas för underåriga måste man träna med det lag man 
åldersmässigt tillhör minst en gång i veckan för att kunna spela matcher med det laget.  
 
Tränare för A-laget får samma ersättning som tidigare år.  
 
Fastighet: 



Vilka regler ska gälla för friåkning utöver kommunens tider? Viktigt att komma ihåg att 
det måste finnas en ansvarig vuxen över 18 år som ser till att det spolas efter att man 
åkt, samt att hallen är tömd på folk innan man går hem. Tränare/lagledare för det lag 
man tillhör lånar ut nyckeln, så bokas hallen via Malin Stjerndahl.  
 
Kommunsamarbete: 
 
Försäljning/ Lotterier: 
 
Newbodyförsäljning kommer att påbörjas i början av oktober. 
 
Sponsorer:  
Vi måste försöka få klart med alla avtal för att veta vilka som ska ha tryck på 
klubbkläderna och vilka skyltar som ska sitta på väggarna. När vi har klart med detta kan 
vi bestämma ett datum för utprovning av klubbdressar.  
 
Ansvarsfördelning förening: 

- Ansvarsområden 
Kioskansvarig – Viktoria Norberg 
Sponsoransvarig – Pierre Yttergren 
Utbildningsansvarig – förslag 
Domaransvarig – Manfred Lundqvist 
Lagledare A-laget – Max Lundberg 
 
- Sportgrupp? 

 
Övriga Frågor:  
 
Bygdens lag blir 4/1 15.00 SAIK – Färjestad. 
 
Skills camp med Anton Mella blir av även denna säsong, återkommer med datum.  
 
Möjlighet att bjuda in andra lag att hålla träningsläger i våra lokaler är något vi kommer 
att fundera vidare över till nästa säsong, då det är begränsat med halltider denna 
säsong.  
 
Vi beslutar att köpa in ny frys till kiosken, då en av de gamla gått sönder.  
 
Vi beslutar att utöka till silverpaket på laget.se, á 1800 kr/år, detta för att underlätta vid 
kallelser till matcher, samordning av bilar och annat.  
 
Att köpa in ett eget Spotify till föreningen känns inte aktuellt i dagsläget.  
Gällande internet och hockey TV ber vi Tommy Lundman att göra en koll hur det ser ut i 
dagsläget.  
 
Inköp av den utrustning vi utlovad bör nu vara i fas. Vi beviljar inga fler inköp under 
denna säsong.  



 
Inom a-laget kan man inte kvitta spelarbudget mot träningsavgift utan alla ska betala 
träningsavgiften.  
 
Idrottsföreningar inom kommunen kommer att ha möte med de som sköter 
fastigheterna och Lena Ruth för att diskutera vad som kan bli bättre och vad som funkar 
bra.  
 
Nästa styrelsemöte: 
Sker efter överenskommelse i styrelsens Messenger-grupp.  
  


